

**SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS TO BE RENDERED IN LEAVE APPLICATIONS**

OTTAWA, 10/11/98. THE SUPREME COURT OF CANADA ANNOUNCED TODAY THAT JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL WILL BE DELIVERED AT 9:45 A.M. ON THURSDAY, NOVEMBER 12, 1998. THIS LIST IS SUBJECT TO CHANGE.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

**COUR SUPRÊME DU CANADA -- PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION**

OTTAWA, 10/11/98. LA COUR SUPRÊME DU CANADA ANNONCE QUE JUGEMENT SERA RENDU DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES LE JEUDI 12 NOVEMBRE 1998, À 9 H 45. CETTE LISTE EST SUJETTE À MODIFICATIONS.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

- 
1. *Kelly Sykes v. Her Majesty the Queen* (Crim.)(B.C.)(26736)
  2. *Randy Paul Gatz v. Her Majesty the Queen* (Crim.)(B.C.)(26801)
  3. *Edwin K. Lewis v. Her Majesty the Queen in Right of the Province of Prince Edward Island* (P.E.I.)(26603)
  4. *Randal Ray Debruin v. Her Majesty the Queen* (Crim.)(Alta.)(26623)
  5. *Pierre Bengé c. Comité d'appel de la Commission de la fonction publique* (C.A.F.)(Ont.)(26651)
  6. *Gerhard Wiemer v. The Minister of Human Resources Development (formerly The Minister of Employment and Immigration) and Dorteia H. Kukat* (F.C.A.)(Man.)(26748)
  7. *Larry Havelange v. Her Majesty the Queen* (Crim.)(Sask.)(26761)
  8. *Lucinda Lamontagne c. La Corporation professionnelle des médecins du Québec et Le procureur général du Québec* (Qué.)(26633)
  9. *Paul Wallach v. Blue Ridge Lumber (1981) Ltd.* (Alta.)(26693)
-